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Abstract (en)
A clamp (1) serves for the connection of shuttering boards (2), arranged one beside the other in a plane, on the peripheral bordering webs (3)
thereof and has, for this purpose, two bracing jaws (4) which press said bordering webs (3) together and, with the aid of a wedge (7), can be pivoted
relative to one another and to a load-bearing member (8) which, at the same time, forms the abutment for the wedge (7). For this purpose, the
bracing jaws have, at a distance from their pivot bearings (5), beneath a lever arm, engagement points (6) for the wedge surface (7c) which is
remote from the supporting surface (7b). Said engagement points (6) are expediently arranged at the inner end of a guidance slot (10) which is open
towards the opposite side and within which the wedge, on its displacement, is also guided laterally. The wedge extends and moves transversely to
the extent of the pivot axes of the pivot mountings (5), by means of which the bracing jaws (4) are pivotably fastened on the common load-bearing
member (8). <IMAGE>

Abstract (de)
Eine Klammer (1) dient zum Verbinden von in einer Ebene nebeneinander angeordneten Schaltafeln (2) an deren umlaufenden Randstegen (3) und
hat dazu zwei diese Randstege (3) zusammendrückende Spannbacken (4), die mit Hilfe eines Keiles (7) relativ zueinander und zu einem Träger
(8) verschwenkt werden können, der gleichzeitig das Gegen- oder Widerlager für den Keil (7) bildet. Die Spannbacken haben dazu mit Abstand zu
ihren Schwenklagern (5) unter einem Hebelarm Angriffsstellen (6) für die der Abstützfläche (7b) abgewandte Keilfläche (7c). Diese Angriffsstellen
(6) sind zweckmäßigerweise am inneren Ende eines nach der entgegengesetzten Seite offenen Lang- und Führungsschlitzes (10) angeordnet,
innerhalb welchem der Keil bei seiner Verschiebung auch seitlich geführt ist. Die Keilerstreckung und -bewegung erfolgt quer zu der Erstreckung
der Schwenkachsen der Schwenklagerungen (5), mit denen die Spannbacken (4) an dem gemeinsamen Träger (8) verschwenkbar befestigt sind.
<IMAGE>
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